

Protokoll – Funktionshindersrådet 29 maj 2026

Närvarande ledamöter:

Doaa Zatar

Pia Olsson

Avraam Lazaridis

Karin Rotsman

Ej närvarande ledamöter:

Tara Rasul Aziz

Närvarande tjänstepersoner:

Josefine Rogel Randin, kanslichef

Sara Rahm, utredare

Julia Bäckström, parkingenjör

Tidpunkt:

Fredag 29 maj 2026, kl. 13:00 - 16:00

Plats:

Järvasalen, Förvaltningshuset i Kista, Borgarfjordsgatan 14.

Protokollet justerat av:

Doaa Zatar och Avram Lazaridis

Dagordning

1. Sammanträdet öppnades

Ordföranden öppnade sammanträdet.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Doaa Zatar och Avram Lazaridis

3. Dagordningen fastställdes

Dagordningen fastställs med tillägg av övrig fråga om återkommande besök från ÄOF på rådssammanträden.

4. Föregående protokoll

Kvarvarande frågor lyftes för förtydligande: Hur det ser ut i Järva gällande tidsbegränsade beslut inom LSS och kartläggning av rekrytering av personer med LSS-insatser till kriminella gäng. *Frågan kvarstår från föregående protokoll. Förvaltningen hänvisar att den frågan besvaras av verksamheten som ansvarar för myndighetsutövningen av LSS (inbokad på kommande möte i augusti).*

Inga övriga synpunkter framfördes på protokollet från 2026-05-08. Protokollet lades till handlingarna.

4. Ärenden till nämndsammanträde

- Remiss - Program för stadsnära odling, diarienummer JÄRVA 2026/369. Utredaren tar med sig rådets synpunkter.
Sammanfattning av rådets synpunkter: Rådet anser att tillgänglighetsfrågor är viktiga både utifrån den fysiska miljön men också tillgång på information. Personer med funktionsnedsättning är en grupp som kan glömmas bort i frågan om odling och man vet inte hur man ska göra. Förslag om att man ska kunna låna anpassade redskap, ex via fritidsbiblioteket.
- *Dagordning för kommande nämndsammanträde:*
[Sammanträde för Järva stadsdelsnämnd 2026-06-11](#)

5. Information från förvaltningen

- Underlag för budget 2027 med inriktning mot 2028 och 2029 (fleråringen). Utredaren informerar om nämndärendet från mars och tar med sig rådets synpunkter. Förvaltningen informerar om dragningen som startpunkt för rådets involvering i budgetprocessen och att nästa del kommer handla om tertialrapport 2 och fokusera mer på nuläget. Rådet lämnar synpunkter kring synligheten av funktionshinderperspektivet eftersom personer med funktionsnedsättning är en grupp som oftast drabbas hårdare av de utmaningar som finns i samhället i stort, ex både psykisk och fysisk ohälsa.
- Kommande ärende om gruppboendestäder i Spånga. Förvaltningen informerar om att ett ärende om byggnation av gruppboendestäder i Spånga kommer till kommande nämndsammanträde. Det är ett motsvarande ärende som informerades om på rådets föregående sammanträde men ett annat boende. Förvaltningen informerar

om att det ärendet utgick från nämndsammanträdet på grund av en fråga mellan socialförvaltningen och exploateringskontoret. Diskussion om hur dessa ärenden ska hanteras i rådet framöver. Det är flera förvaltningar involverade och även flera olika råd för funktionshinderfrågor. Det är också svårt för rådet att ha så mycket synpunkter när det är så tidigt i processen och inte finns några underlag att titta på. Rådet anser dock att det är viktigt att följa processerna och säkerställa frågor om tillgänglighet. Förslag att förvaltningen tar kontakt med de övriga förvaltningar som har samma ärenden och ger förslag på ett gemensamt arbete med någon sorts referensgrupp där en representant från Järvas råd skulle kunna delta när det gäller bostäder som ska byggas i stadsdelsområdet?

- Ej verkställda beslut. Förvaltningen redogör för nämndärende från föregående sammanträde. Diskussion om vilket intresse som rådet har av att följa dessa ärenden. Rådet är intresserat av att få ett större tidsperspektiv av ej verkställda beslut. Hur ser utvecklingen ut? Rådet är också intresserade av att få denna överblick vad gäller statistik om avslag på beslut som de vill följa över tid.
- Återkoppling från stadsmiljö. Förvaltningen besvarar de frågor som tidigare lyfts i rådet och förmedlats till stadsmiljö för att besvaras. Gäller klargörande om ansvar för skyltning om parkering vid Husby gård. Förvaltningen har ingen kännedom om den aktuella skylten men informerar om vad som gäller generellt. Förvaltningen ansvarar inte för parkering och på parkmark är parkering generellt inte tillåtet. Det aktuella området är parkmark och därmed är inte parkering tillåten. Vad gäller frågan om vinterunderhåll av en trappa i Norra stadsparken svarar förvaltningen att denna inte vinterunderhålls eftersom huvudstråk är prioriterade och det finns andra mer tillgängliga vägar i närheten.

6. Återkoppling, delaktighet i nämndprocessen

- Politikerträff bjuda in presidiet, pågående. Förvaltningen lämnar information om pågående planering och att planen är att första mötet ska efter sommaren i samband med tertialrapport 2 och nästkommande blir vid verksamhetsplanen i början på 2027.
- Diskussion om vad som är relevanta att ta med i protokollet, hur ärendena följs. Rådet önskar att det ska finnas en kort sammanfattning av de synpunkter som de lämnar till ärenden under beredning med hänvisning till det aktuella ärendet också. Detta för att rådet själva ska kunna följa sina frågor på ett enklare sätt. Det kan vara olika hur rådets synpunkter tas om hand och rådet önskar att även det ska framgå av protokollet. Rådet efterfrågar också en lista för att kunna följa de ärenden

där råden har varit involverade. Förvaltningen meddelar att förslag på en lista presenteras på kommande sammanträde.

7. Övriga frågor

- Återkommande besök från ÄOF på varje rådssammanträde. Rådet anser att det är ett bra förslag men önskar att det ska vara en punkt som tar max 10-15 minuter. Förvaltningen meddelar att denna punkt finns med på kommande rådssammanträden från och med augusti.

Mötet avslutades

Ordföranden avslutade mötet.

Nästa möte:

21 aug 2026, kl. 14.00-16.00

Järvasalen, Förvaltningshuset i Kista, Borgarfjordsgatan 14.

Bilagor